
 

 

 
  
 

Møte Hana FAU 

Sted: Hana skole, personalrommet 

Dato: 17.06.2025 

Til stede: Gehan Skhmot, Guro Bakke Haga, Annette Moen Johnsen, Janne Tou, Paul Eirik 
Jourdan, Aavar Magnus Eide Stava, Kjetil Reve, Anngunn Miljeteig, Linn-Christin Øygard Mæle, 
Elin Hetland 

Referent: Guro Bakke Haga 

1. Orientering fra rektor 
- Rektor informerte om at rektor Atle forlenger engasjementet sitt på Stangeland skole. 

Grunnen til dette er at Stangeland er i rekrutteringsprosess for ny rektor. Han er 
tilbake på Hana skole 01.10.2025. Frem til da vil Frode fortsette som konstituert 
rektor. En av lærerne på skolen, Tori, vil tre inn som konstituert avdelingsleder fra 1. 
august. Hun vil ha en delt stilling frem til 1. oktober, hvor hun er 50 % avdelingsleder 
og 50 % lærer på syvende trinn. 

- Skolen jobber med å revidere handlingsplan for trygt og godt skolemiljø. Utkastet har 
vært tatt opp i SU, som har fått komme med tilbakemeldinger. Planen er utarbeidet i 
samarbeid med Senter for trygt og godt læringsmiljø (TGL), og skal være klar til neste 
skoleår. Den vil bli lagt ut på hjemmesiden til skolen når den er klar. 

 
2. Evaluering av 17. mai 

- Arrangementet gikk bra, men flere av oppgavene kunne vært delegert.  
- Vi kan med fordel fordele oppgavene knyttet til 17. mai på to trinn, dersom FAU skal 

drifte kafeen. Et forslag er at femte trinn har ansvar for lekene/ aktivitetene i 
skolegården, og sjette trinn har ansvar for kafeen. Dette må vurderes nærmere før vi 
fatter en beslutning.  

- Det skulle gjerne vært flere kiosker, for å unngå kø, men det var vanskelig å få nok folk 
til å drifte kiosken. Ville også hatt flere aktiviteter dersom vi hadde flere folk.  

- Vi må rydde i FAU-boden. Tar en dugnad på dette etter sommeren.  
- Forslag om å få noen elever til å male fiskedammen, slik at den ikke er så kjedelig. Kan 

evt. lages som en konkurranse, hvor vinnerbidragene får male.  
- Loddsalg: det skjedde noe feil, slik at vi gikk tom for premier før alle loddene var solgt. 

Dette må vi unngå neste år. Kan også skaffe flere småpremier, gjerne ting som kan 
leveres tilbake (små chipsposer, twist osv).  

- Regnskapet er ikke helt klart ennå. 
- Det ble på møtet drøftet om hva som ville vært mest opimtalt med tanke på hvem som 

holdt i 17.mai arrangementet. Etter en del drøfting og votering landet FAU på at vi 
prøver ut at 3 og 4 trinn holder i dette med god støtte fra resten av FAU. Tanken er da 
at 4.trinn kan videreføre noe av sin erfaring når de får arrangert dette i 3.trinn.  

 
 

3. Eventuelt 
 



 

 

 

 

 


